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Årnäs  Båtklubb 

Plats  Klubbhuset, Årnäs 

Punkt   §1 

Mötet öppnades av ordförande Lars Jerkrot 

 §2 

Dagordningen drogs och antogs 

 §3 

Närvarande på mötet  förkortas 
Bo Hagberg   BH 
Bengt-Åke Johnsson  BJ 
Lars Jerkrot   LJ 
Per Stenhammar  PS 
Jan Fahlgren  JF 
Torbjörn Hägnander  TH 
 

  
§4 

Till justeringsman för mötets protokoll valdes TH. 
 
 §5 
Föregående  protokoll från 0511 gicks igenom och lades till 
handlingarna.   
 
 §6 
Ekonomin gicks igenom och det konstaterades att ekonomin 
är i god status och att allt fungerar enligt utsatt plan. 
Redogörelse bilägges detta protokoll. 

 
  

§7 
Ang toa och vatten projektet; LJ informerade; 
Anläggningen skall slutmonteras och tas i drift. 
Hur gör vi för att färdigställa anläggningen? 
LJ o BJ tar en titt i Hällekis hur deras anläggning ser ut vad 
gäller slanganslutningar etc. En del matr saknas och detta 
skall nu inhandlas. 

  
§8 

Medlemsfrågor/ platser- Hamnen är väl belagd och en del 
sommarplatser har anmälts. En ny stor båt har kommit in 
och en bred plats behöver ordnas till . UL håller i detta. 
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Ett par frågor ang nya mindre båtar/ platser finns, detta 
kollar UL upp så vi kan debitera korrekt. 5- 7 platser för 
mindre båtar finns, stora har vi kö på 5- 7 båtar. 
Diskussion följde om att höja avgiften för sommarplats som  
dag är 1000:-/ år. 
 

 

§9 
ÅBK har även fått en flagga från kommunen, den finns nu i 
klubbstugan. 
  

§10 
Hemvändardagen 13/8; JF informerade om önskemål för tält 
I området samt hade en del andra synpunkter på hur det 
skall se ut. JF har ansvaret för detta projekt.  
Bo Heller har visat intresse för att  ta över Sjöbodlängan. 
ÅBK använder halva till egen utr så det är inte aktuellt i 
dagsläget. 
 
 

§11 
Styrelsen har beslutat att Yrkesfiskarnas årsavgift bör vara 
12 000:- per båt + elkostnader. Detta klarställs av LJ och BJ 
i ett avtal.  En diskussion har förts under vintern och BÅJ har 
gjort en sammanfattning över historiken sedan fiskarna kom 
till hamnen. Denna redogörelse bilägges protokollet. 
Pålning och anläggande av brygga kan komma men först 
skall de ha in beslut och besked om att anlägga en brygga 
utanför ÅBKs område. ÅBKs kaj skall hållas ren och fri under 
sommarsäsongen. 
Ang avgift så diskuteras det givna förslaget nu med 
Fiskarna. Den styrpulpet båt de har ligger även med i detta 
avtal. Fiskarna kommer även att ansvar för utprickningen av 
rännan.  
 
 ÅBK har lämnat detta paketförslag till fiskarna.  
Det har sedan reviderats en gång av ÅBK. 
En av fiskarna har skrivit på avtalet. 
Nu kvarstår att teckna avtalet med fiskare nr 2, diskussionen 
fortsätter. 
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§12 
TH har börjat med målningsarbeten på välkomstskylt.  
Arbetet fortsätter. 
 
 §13 
BJ har gjort ett förslag på ett anslag för husvagnar och 
husbilar, vad gäller regler för uppställning på området.  
Förslaget antogs av styrelsen. 
Eventuellt skall även flera eluttag sättas upp på den del som 
är avsedd för husbilar/ husvagnar. 

 
 

   §14 
Nästa möte är den 4/9, 18.00 i klubbstugan. 
 
 
 
Vid protokollet Per Stenhammar 
 
 
_____________________________________ 
 
Protokollet justeras: Torbjörn Hägnander 
 
 
_____________________________________ 


